



To the General Director
of GMCS LLC
Zakurdaev N.N.

Reference Number 01-21/276 Dated on 02.12.2021

Dear Nikolay Nikolaevich,

On behalf of EOS, I express my gratitude to your company for the prompt implementation of robotic process automation (RPA) tasks.

In a short period of time, a solution was designed and implemented to robotize the process of collecting and processing information on collateral property.

The developed solution allows users to automatically process the register of collateral information, extract the necessary data and fill out forms of various sections ("Movable property", "Information about the Pledger(s)", "Information about the pledge agreement, other transaction on the basis of which the pledge arises by virtue of the law", etc.) to replace the pledgee by copying information from the register and inserting this data into the form fields. As a result of the implementation, we received cost savings for the specialists who accompanied the task, and a more transparent and structured business process.

Your company's specialists have shown themselves to be professionals who quickly understand the process and develop employee assistants using RPA technology, which allowed us to minimize routine operations for our employees and achieve the planned results in a pre-agreed time frame.

We hope for further cooperation and recommend GMCS as a reliable, professional and customer-oriented partner.

Yours faithfully,
Commercial Director

/ signature / Zavyalova E.M.

*/ Official seal: / EOS / LIMITED LIABILITY COMPANY "EOS" * (EOS LLC) * PRIMARY STATE
REGISTRATION NUMBER 1077758117117 * TAXPAYER IDENTIFICATION NUMBER 7714704125 *
MOSCOW /*



Генеральному директору
ООО «Джи-Эм-Си-ЭС Верэкс»
Закурдаеву Н.Н.

Исх 01-21/276 Дата 02.12.2021

Уважаемый Николай Николаевич,

От лица ЭОС выражаю благодарность вашей компании за оперативную реализацию задач по роботизации бизнес-процессов (RPA).

За короткий срок было спроектировано и реализовано решение по роботизации процесса сбора и обработки информации по залоговому имуществу.

Разработанное решение позволяет в автоматическом режиме обрабатывать реестр сведений о залогах, извлекать необходимые данные и заполнять формы разделов различных разделов («Движимое имущество», «Сведения о Залогодателе(ях)» «Сведения о договоре залога, иной сделке, на основании которой возникает залог в силу закона» и др.) для замены залогодержателя путем копирования сведений из реестра и вставки этих данных в поля форм. В результате внедрения мы получили экономию затрат специалистов, сопровождавших задачу, и более прозрачный и структурированный бизнес-процесс.

Специалисты Вашей компании показали себя как профессионалы оперативно разбирающиеся в процессе и разрабатывающие сотрудников-помощников с применением технологии роботизации RPA, что позволило минимизировать рутинные операции нашим сотрудникам и добиться планируемых результатов в заранее оговоренные сроки.

Надеемся на дальнейшее сотрудничество и рекомендуем GMCS как надежного, профессионального и клиент-ориентированного партнера.

С уважением,

Коммерческий директор


Завьялова Е.М.



ООО «ЭОС»

117105г. Москва, Варшавское шоссе,
дом 26, этаж 2, часть нежилого
помещения №8.

Телефон: +7 (495) 788 79 00
Факс: +7 (495) 969 26 12
www.oos eos.ru

ОГРН: 1077758117117
ИНН: 7714704125

Генеральный Директор
Дмитраков А.А.